

Protokół Nr XXX/05
z Sesji Rady Gminy Dębica Kaszubska
z dnia 01 marca 2005r.

W sesji udział wzięli:

- | | |
|---------------------------------|---|
| a/ trzynastu radnych Rady Gminy | - nieobecna usprawiedliwiony: Ewa Kuklińska,
nieusprawiedliwiony Józef Bejnarowicz
spóźnieni: Z. Botwinionek, Z. Wandachowicz,
M. Mnich. |
| b/ Wójt Gminy | - Grzegorz Grabowski |
| Sekretarz Gminy | - Iwona Wójcik |
| Skarbnik Gminy | - Marek Malinowski |
| Radca Prawny | - Beata Sadowiska |
| Dyrektor Zespołu Szkół | - Sławomir Miluski |
| Dyrektor ZGK | - Mirosław Klemiato |
| Dyrektor Sz. P. Gogolewo | - Iwona Warkocka |
| Dyrektor Sz. P. Dębica Kasz. | - Elżbieta Fryckowska |
| Kierownik OPS | - Krystyna Szustak |

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
 - a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,
 - b/ przyjęcie porządku obrad,
 - c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
2. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych.
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami.
4. Interpelacje radnych.
5. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady między sesjami:
 - a/ Rewizyjnej,
 - b/ Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki,
 - c/ Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego.
7. Przyjęcie Planów Pracy na 2005r.
 - a/ Komisji Kultury Oświaty, Sportu i Turystyki,
 - b/ Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego.
8. Podjęcie uchwał w sprawach:
 - a/ zatwierdzenia harmonogramu rzeczowo-finansowego na realizację zadania pn. „Modernizacja Oczyszczalni Ścieków w Dębicy Kaszubskiej.
 - b/ zmiany uchwały Nr XVIII/91/2004 Rady Gminy Dębica Kaszubska w sprawie zasad udostępniania sal sportowych, obiektów sportowych i pomieszczeń szkolnych stanowiących własność Gminy Dębica Kaszubska i oddanych w trwały zarząd szkołom publicznym z terenu gminy,
 - c/ określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół zaocznych oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym,

- d/ uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Kultury,
- e/przyjęcia budżetu gminy na 2005r.
- f/ zaciągnięcia kredytu bankowego w rachunku bieżącym do kwoty 150.000 zł
- g/ zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu bankowego do kwoty 400.000 zł.

9. Zamknięcie obrad.

Przebieg sesji:

Ad.1.

a/

Przewodnicząca Rady Gminy mgr Zyta Rytelewska powitała radnych i gości przybyłych na sesję. Następnie dokonała otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając prawomocność obrad. Otwarcia dokonała o godz.10¹⁵ w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy.

b/

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poprosiła Wiceprzewodniczącego o przedstawienie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Krzysztof Olech przedstawił porządek obrad.

Nie wniesiono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska zarządziła głosowanie nad porządkiem obrad.

W wyniku głosowania przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (10 za).

c/

Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie (10 za)

Ad 2.

Przewodnicząca Rady zapoznała Radnych z treścią złożonych interpelacji na Sesji w dniu 31 stycznia 2005r. oraz z treścią udzielonych odpowiedzi.

/ 10³⁰ - doszedł Radny Botwinionek/

Zwróciła się z pytaniem, czy Radni są zadowoleni z otrzymanych odpowiedzi.

Wójt w celu uzupełnienia odpowiedzi na złożone interpelacje poinformował, że odbyło się spotkanie z Zarządem Dróg Wojewódzkich dotyczące utrzymania drogi krajowej 210. W roku bieżącym zarządca drogi ma niższe środki finansowe niż w roku ubiegłym. Jednak mamy zapewnienia, że nie będzie gorzej niż w roku 2004. Do sprawy przebudowy zatoki jeszcze wrócimy w miesiącu kwietniu. Do tego czasu będą znane nakłady na zimowe utrzymanie dróg i Zarząd będzie wiedział jakimi środkami dysponuje. Jednak u nas sprawami priorytetowymi jest modernizacja odcinka drogi 210 między Motarzynem i Budowem oraz budowa pętli autobusowej w Budowie. Jeżeli będzie przesuwana zatoka to będziemy musieli realizować to zadanie wspólne. Planowane jest oznakowanie, które umożliwi właścicielowi sklepu spokojny rozładunek.

Radny M. Adamowicz zwrócił uwagę, że przesunięcie zatoki w kierunku Poczty poprawiło by jeszcze problem wyjazdu z budynków usytuowanych przy tej zatoczce. Obecnie wyjazd znajduje się na środku tej zatoczki i niejednokrotnie kierowcy wyjeżdżający mają ograniczone pole widzenia, co stwarza zagrożenie w ruchu.

Ad 3

Wójt złożył sprawozdanie z działalności za okres 01 – 28 luty 2005r. /Załącznik Nr 1 do protokołu/.

Ponadto poinformował, że odbyły się:

- Gminny Turniej Wiedzy Pożarniczej dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjum,
- Halowy Turniej Piłki Nożnej dla Klubów Sportowych z terenu gminy,
- konkurs plastyczny z zakresu upowszechniania obrony cywilnej – prace przekazano do Starostwa Powiatowego,
- ustalany jest termin spotkania uczniów gimnazjum z uczestnikiem Misji Pokojowej w Iraku.

Poinformował, że przekazał podziękowania za współpracę w 2004r. Marszałkowi Województwa Pomorskiego, Ministerstwu Edukacji Narodowej i Ministerstwu Spraw Wewnętrznych. Otrzymaliśmy informacje z Zarządu Województwa Pomorskiego, że programy na pozyskanie środków w ramach Rozwoju Obszarów Wiejskich należy składać do 22 kwietnia.

/ 11⁰⁰ doszedł radny Wandachowicz/

Poinformował, że firma hiszpańska, która jest zainteresowana budową fermy wiatrowej w okolicach Dobieszewa jest zadowolona z pomiarów wiatracznych, i jest zainteresowana wykonaniem planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu.

W sprawie stypendiów to z informacji, które uzyskano od Posła Potulskiego wiadomo, że gmina będzie wypłacać stypendia socjalne. Środki mamy otrzymać z Ministerstwa, ale należy liczyć się z tym, że będzie to tak samo jak z wypłatą dodatków mieszkaniowych. Musimy liczyć się z tym, że środków na ten cel z Ministerstwa nam zabraknie, na pewno będziemy dopłacać. Poinformował także, że dobrze się stało, że w roku 2004 wykorzystaliśmy maksymalnie środki z MENiS, gdyż od tego roku nie ma już 1% odpisu na rezerwę, został utrzymany na wysokości 0,6%.

Przewodnicząca rady Zyta Rytelewska otworzyła dyskusję nad sprawozdaniem Wójta.

Radny S. Maśliński prosi o przybliżenie programów „Centrum Kultury w Krzyni i Centrum Kulturalno Oświatowe w Dębnicy Kaszubskiej.

Wójt poinformował, że w Krzyni planowany jest remont byłego Ośrodka Wypoczynkowego ZNP, który został nam przekazany. Pod taką nazwą programu mamy szansę na uzyskanie dofinansowania w/w 85% ze środków ZPORR. Uważam, że warto spróbować. Jeżeli chodzi o Dębnicę Kaszubską to na uwadze mamy rozbudowę zaplecza socjalnego na stadionie. W roku ubiegłym składaliśmy wnioski w innych programach i mogliśmy otrzymać tylko 150 tys. My musielibyśmy dołożyć 230 tys., na które nas nie było stać. Zmieniliśmy nazwę gdyż w tym programie realizowane są wnioski tylko na kulturę. Nie możemy tego podciągnąć pod sport więc nastąpiła zmiana i podciągamy pod kulturę. Programy składamy tam, gdzie jest szansa na pozyskanie środków finansowych.

Radny P. Paczesny prosi o informacje dotyczącą planów Wójta w sprawie zagospodarowania pomieszczeń po Biurze Obsługi Szkół, które przeniosło się do obiektu Urzędu Gminy. Nie ukrywa, że byłby zainteresowany przeniesieniem do tych pomieszczeń pracowników administracji ZGK.

Wójt poinformował, że opuszczone pomieszczenia zostały przekazane do dyspozycji Dyrektora Szkoły Podstawowej. Pomieszczenia będą wykorzystane przez przedszkole jako pomieszczenia dydaktyczne / do zajęć korekcyjnych oraz rozmów z rodzicami/, gdyż obecnie nie było takich możliwości. W chwili obecnej jesteśmy na etapie przystąpienia do inwestycji „Modernizacja oczyszczalni ścieków” i uważam, że byłoby niecelowe przenoszenie pracowników. Zakres modernizacji jest szeroki. Sądzę, że po jego zakończeniu warunki pracy zatrudnionych tam pracowników będą godne. Nie po to planowany jest tak szeroki zakres prac by teraz szukać pomieszczeń dla pracowników administracji. Zlecone są ekspertyzy, które będą po oddaniu oczyszczalni ponowione i jeżeli wtedy okaże się, że ludzie nie mogą tam pracować z uwagi na warunki ekologiczne będziemy szukać innych rozwiązań. Sądzę, że

po wykonaniu prac warunki pracy będą tam poprawne i godne, i nie będą odbiegać od warunków jakie stwarzamy pracownikom innych jednostek organizacyjnych.

Radny P. Paczesny poinformował, że wypowiedź Wójta traktuje jako dobrą monetę i ma nadzieję, że to wszystko uda się osiągnąć. O warunkach pracy jakie panują w tym zakładzie informował nie raz. Zwracał uwagę, że pracownicy zostali tam przeniesieni bez wcześniejszych uzgodnień z nikim. Pracownicy mają problemy z układem pokarmowym. Warunki pracy na tym zakładzie muszą naprawdę ulec poprawie, gdyż mogą nam grozić odszkodowania w stosunku do pracowników za długotrwałe przebywanie w warunkach szkodliwych.

Ad. 4

Radny P. Paczesny zwrócił uwagę na jakość odśnieżania na drogach, Obecnie jest trochę lepiej niż w okresach wcześniejszych, ale należy wymagać, by osoby świadczące te usługi wykonywały je bardziej rzetelnie i trochę wcześniej.

Wójt poinformował, że staramy się by wszystkie drogi były odśnieżone na czas i w sposób należyty. Robimy to co jest możliwe. Czasami nie patrzymy kto odpowiada za odśnieżanie, tylko jak jest potrzeba wspomagamy. Przy ciągłych opadach ciężko jest utrzymać przejezdność na wszystkich drogach jednocześnie. Uważa, że w sumie nie jest źle.

Radna U. Rączka prosi o interwencję w Zakładzie Energetycznym w Bytowie w celu przestawienia włączników oświetlenia ulicznego. W chwili obecnej można skrócić czas oświetlenia nocnego. Podziękowała za zatrudnienie osoby w świetlicy w Motarzynie, która będzie uruchomiona w Remizie Strażackiej oraz prosi o ile jest możliwość o szafę na składowanie materiałów. Zwróciła także uwagę dotyczącą odśnieżania w Motarzynie. Na skrzyżowaniu obok szkoły. Na środku pozostaje breja, której nikt z odśnieżających nie usuwa. /11³⁰ doszedł radny Mních/

Radna J. Karaś jako przewodnicząca Komisji Kultury prosi o przybliżenie sprawy świetlicy w Motarzynie, gdyż nie wie o powstaniu takiej placówki.

Radna U. Rączka poinformowała, że w Remizie Strażackiej w Motarzynie powstaje świetlica wiejska. Godziny jej otwarcia będą dostosowane od pory roku, obecnie planowane jest otwarcie w godzinach od 16⁰⁰ do 21⁰⁰. Rada Sołecka współfinansuje jej utrzymanie. Obecnie planowane jest malowanie świetlicy. Wójt w ramach programu „przygotowanie do zawodu” zatrudnił osobę, która będzie odpowiedzialna za świetlicę i organizację zajęć.

Ad 5

Radna I. Tkaczyszyn poinformowała, by przekazać do Zarządu Dróg Powiatowych informację o możliwości odbioru trzech znaków drogowych, które są złożone w Szkole Podstawowej w Gogolewie.

Ponadto w imieniu Sołtysa Wsi Podwilczyn prosi o przeprowadzenie kontroli na posesji Pana Sadoczyńskiego, który posiada tam fermę drobiu. Zachodzi podejrzenie, że w/w ma szambo podłączone do studni.

Radna J. Karaś prosi o informację dotyczącą pojemników na odzież używaną ustawionych przez PCK na terenie Dębicy Kaszubskiej. Osoby, które tam wrzucają odzież uzyskały informację, że jest ona przerabiana na chodniki po pocięciu. Część osób gdyby o tym wiedziała, to w inny sposób przekazywała by potrzebującym z uwagi na dobry stan ubrań.

Sekretarz prosi, by przekazać wszystkim zainteresowanym, że niezniszczoną odzież najlepiej przekazywać bezpośrednio do miejscowego Ośrodka Pomocy Społecznej, który dysponuje pomieszczeniami i wie komu potrzebna jest pomoc w takiej formie.

Kierownik OPS poinformowała, że miejscowy Ośrodek nie otrzymuje tych rzeczy. Są one zbierane przez PCK. PCK przekazuje nam rzeczy używane, ale my nie znamy źródła ich pochodzenia. Ponawia prośbę Pani Sekretarz o bezpośrednie przekazywanie odzieży do OPS lub do Parafii, która także prowadzi zbiórki i przekazuje na potrzeby tutejszego Ośrodka.

Radca Prawny poinformowała, że w Słupsku była taka sama sytuacja i okazało się, że te rzeczy faktycznie były niszczone.

Radny M. Adamowicz poinformował, że trochę zna tą sytuację. Potwierdził, że te rzeczy nie trafiają do potrzebujących. PCK podpisało umowę z firmą holenderską, która ustawiła te pojemniki i je opróżnia. Bierze za to grube pieniądze. Firma holenderska sortuje rzeczy, część z nich idzie na czysto, część od razu jest cięta do powtórnego wykorzystania a co lepsze rzeczy wywożone są za wschodnią granicę. Ponadto zwrócił uwagę na standard odśnieżania drogi do Skarszewa Dolnego – prosi o interwencję u odpowiedzialnych za jej odśnieżanie.

Z. Karpiński mieszkaniec wsi Skarszów Dolny prosi o informację dotyczącą konkretnych terminów wykonania remontu mostu oraz oświetlenia w tej miejscowości. Zwrócił się także z prośbą o poprawienie nawierzchni drogi, gdyż droga w niektórych miejscach zapada się. Przebiega tam szlak turystyczny rowerowy i powinna to być wizytówka Gminy.

Ponadto zwrócił się bezpośrednio do Radnego Adamowicza dlaczego uważa, że droga do Skarszewa Górnego nie jest pilna. Jakie więc drogi na których należy przeprowadzić remonty uważa za pilne, czy to dotyczy np. ulic w Dębnicy Kaszubskiej np. ul. Podgórna.

Radny M. Adamowicz stwierdził, że nadal podtrzymuje swoje stanowisko. Uważa, że na drogach jest wiele prac, by spełniały one jakiś standard. Musimy jednak w pierwszej kolejności remontować drogi ważniejsze. Nie wszystkie drogi są tak samo ważne. Należy remontować w pierwszej kolejności te na których jest wzmożony ruch.

Ad 6

Przewodnicząca Rady Z. Rytelewska poprosiła Przewodniczących Komisji o złożenie sprawozdań o działalności w okresie między sesjami.

a/

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej P. Paczesny poinformował, że członkowie Komisja uczestniczyli w 3 posiedzeniach wspólnych, na których był omawiany budżet i opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję.

b/

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki J. Karaś poinformowała, że komisja odbyła 4 posiedzenia w tym 3 wspólne poświęcone omawianiu budżetu na 2005 i projektów uchwał. Na posiedzeniu we własnym gronie omawiana była działalność Ośrodka Pomocy Społecznej. W tym spotkaniu uczestniczyła Pani Krystyna Szustak – kierownik OPS, która zapoznała członków komisji z zakresem zadań jakie na nim spoczywają oraz z ilością osób korzystających z pomocy OPS.

c/

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego U. Rączka poinformowała, że komisja odbyła 4 posiedzenia w tym 3 wspólne. Tematyka posiedzeń wspólnych jak wyżej. Na posiedzeniu we własnym gronie zajęto się ustaleniem planu pracy komisji na 2005r. oraz sprawą wywozu nieczystości stałych z terenu gminy przez PGK.

Ad 7/

a/

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki przedstawiła Radzie Plan Pracy Komisji na 2005r. / załącznik Nr 2 do protokołu/
Plan Pracy Komisji został zaakceptowany do realizacji bez uwag.

b/

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Radzie Plan Pracy Komisji na 2005r. / załącznik Nr 3 do protokołu/
Plan Pracy Komisji został zaakceptowany bez uwag.

Ad 8/

a/

Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia harmonogramu rzeczowo-finansowego na realizację zadania pn. „Modernizacja Oczyszczalni Ścieków w Dębnicy Kaszubskiej”.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady w dniu 24 lutego 2005r.

Zyta Rytelewska - Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 za).

b/

Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/91/2004 Rady Gminy Dębica Kaszubska w sprawie zasad udostępniania sal sportowych, obiektów sportowych i pomieszczeń szkolnych stanowiących własność Gminy Dębica Kaszubska i oddanych w trwały zarząd szkołom publicznym z terenu gminy.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady w dniu 24 lutego 2005r.

Dyrektor Zespołu Szkół S. Miluski zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości zmniejszenia stawki godzinowej za wynajem pomieszczeń z 10 zł do 5 zł. Powyższe umotywował tym, że ma indywidualnych klientów, którzy codziennie korzystają z pomieszczeń i przy takiej stawce straci ich. Są to wynajmy długookresowe. Przy innych wynajmach ma możliwość negocjacji ceny.

Radny P. Paczesny uważa, że należy przychylić się do prośby Dyrektora.

Radca Prawny poinformowała, że Dyrektor nie jest uprawniony do zgłaszania poprawek. Z wnioskiem o zmianę projektu uchwały może wystąpić organ lub grupa radnych.

Wójt poinformował, że nie jest zainteresowany wprowadzeniem autopoprawki. Powyższe umotywował tym, że przy wynajmie pomieszczeń są zawsze koszty i należy je także brać pod uwagę. Nie zawsze to musi być opłacalne. Ponadto uważa, że takie kwestie powinny być wyjaśniane przed postawieniem uchwały pod obrady sesji.

Radna J. Karaś – Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki zgłosiła wniosek o zmianę stawki za wynajem pomieszczeń szkolnych z 10 zł na 5 zł.

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty /11 za, 2 wstrzymujące/.

Zyta Rytelewska - Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały po wprowadzonych zmianach.

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta (11 za, 2 wstrzymujące).

c/

Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół zaocznych oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady w dniu 24 lutego 2005r.

Zyta Rytelewska - Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 za).

d/

Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Kultury.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady w dniu 24 lutego 2005r.

Zyta Rytelewska - Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 za).

e/

Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia budżetu gminy na 2005r.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady w dniu 24 lutego 2005r.

Skarbnik Gminy poinformował, że w budżecie zaszła zmiana, która dotyczy wysokości dotacji dla szkoły Niepublicznej w Niepogledziu. Poinformował, że w dniu 28.02. Poseł Potulski przywiózł metryczki dotyczące wysokości subwencji oświatowej, z której wynikało, że subwencja dla tej szkoły jest wyższa o 35 tys. zł. Przy ustalaniu tej dotacji nie uwzględniono współczynnika korygującego przy zastosowaniu wag, który został wprowadzony po raz pierwszy i nie mieliśmy wiedzy, czy on także dotyczy szkół Niepublicznych. Obecnie po wyjaśnieniu tych kwestii wprowadziliśmy tą kwotę w poszczególnych rozdziałach.

Radny P. Paczesny zwrócił się z pytaniem, czy te środki pochodzą ze środków oświatowych tzn. czy zabrano innym placówkom oświatowym.

Skarbnik poinformował, że są to zupełnie inne środki. W wyniku tego zwiększenia, zwiększeniu uległ planowany deficyt budżetowy. Nie można zabrać innym szkołom.

Wójt poinformował, że dotacji nie można przeznaczyć na inny cel niż cel, który wynika z jej przeznaczenia, subwencje można, ale jak wiadomo nam brakuje w tym dziale i zawsze dokładamy.

Radny M. Adamowicz zgodnie z uchwałą szkole niepublicznej przekazujemy 100% subwencji, czy to oznacza, że teraz będzie ponad 100% i czy to jest zgodnie z naszą uchwałą.

Sekretarz wskazała, że dotacja dla szkół niepublicznych nie może być niższa niż przyznana subwencja na 1 dziecko. Wszystkie dzieci obojętnie do jakiej szkoły uczęszczają tj. publicznej lub niepublicznej otrzymują taką samą kwotę. Niższa jest tylko subwencja dla

uczniów klas „zerowych” i wynosi 75% tej kwoty. Przy naliczaniu subwencji dla szkoły w Niepogledziu nie uwzględniono współczynnika korygującego z uwagi na niewiedzę, czy ma on w tym przypadku zastosowanie. Obecnie ujęta subwencja w budżecie stanowi 100% i jest zgodna z wcześniej podjętą uchwałą.

Radny P. Paczesny zwrócił się z pytaniem czy na ponowne przeliczenie wysokości subwencji nie miał wpływu artykuł zamieszczony w gazetce sołeckiej „Brat”. Ma nadzieję, że nie były to celowe działania finansowe Urzędu mające uszczuplić budżet tej placówki w celu ograniczenia ich możliwości finansowych.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska zwróciła się z zapytaniem jaka była by reakcja ze strony Urzędu, gdyby o. Ryszard nie zwrócił uwagi na źle wyliczoną kwotę subwencji.

Skarbnik poinformował, że do dnia dzisiejszego tj. do 01.03 nie otrzymaliśmy z Ministerstwa metryczki. Wczoraj Poseł Potulski kurtuazyjnie przywiózł je nam. W naszych działaniach nie należy dopatrywać się żadnej złośliwości. Wysokość dotacji była ustalona na poziomie roku 2004. Jak już wspominałem była wątpliwość. Po wyjaśnieniu uwzględniłem wszystkie zmiany by do tego tematu nie wracać w ciągu roku. Wyszło tak jak wyszło, ale nie mieliśmy zamiaru nikogo oszukiwać. W przypadku gdybyśmy tych zmian nie dokonali teraz to po otrzymaniu dokumentów źródłowych byłaby dokonana korekta.

Wójt zauważył, że nie wie co ma na myśli Pan Paczesny, ale my nic nie mamy do zakonu. My środki na prowadzenie tej placówki przekazujemy dla dzieci z naszego terenu a nie dla zakonnika. Wydawcom gazety pozostawia spokój sumienia. Uważa, że przeprowadzenie korekty na tym etapie winno być dla nas „+” a nie zarzutem. Ponadto uważa, że Rada Gminy nie powinna go podejrzewać o jakieś podteksty.

Zyta Rytelewska - Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 za).

Wójt podziękował Radnym za przyjęcie uchwały budżetowej na 2005r. oraz z prace włożoną w jego konstrukcję. Zauważył, że jest to bardzo ambitny budżet ale jego realizacja jest koniecznością. Jeżeli nam się uda go zrealizować to będziemy na 2 miejscu w Starostwie pod względem dochodu na 1 mieszkańca. Zwrócił także uwagę na to, że w porównaniu do roku 2002 mamy budżet wyższy o 10mln. Ma nadzieję, że mimo problemów będzie on realizowany i wspólnie będą szukane drogi rozwiązań w przypadku pojawienia się problemów.

Skarbnik zauważył, że nie wszystkie z zaplanowanych zadań muszą być zrealizowane. Niektóre mogą z różnych przyczyn być niezrealizowane. Jednak większość powinna być zrealizowana. Przyszłoroczny budżet będzie trudniejszy do realizacji gdyż dojdzie nam spłata zobowiązań w stosunku do Banku Ochrony Środowiska w Warszawie na kwotę 2mln. w/w 2mln. rocznie. Rok 2005 jest ostatnim rokiem hossy budżetowej i winniśmy to wykorzystać.

Wójt uważa, że dlatego powinniśmy wykonać jak najwięcej inwestycji. Ponadto uważa, że przy wielkości zmian jakie zachodzą w gospodarce niekoniecznie rok 2006 będzie rokiem gorszym. Wszystko zależy od koniunktury.

f/

Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego w rachunku bieżącym do kwoty 150.000zł.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady w dniu 24 lutego 2005r.

Zyta Rytelewska - Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 za).

g/

Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu bankowego do kwoty 400.000zł.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady w dniu 24 lutego 2005r.

Zyta Rytelewska - Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 za).

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył wniosek do Rady Gminy o przesunięcie terminu kontroli zagospodarowania mienia z miesiąca maj na marzec.

Przewodnicząca Rady Zyta Rytelewska zarządziła głosowanie nad wnioskiem.

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie / 13 za/.

Ad 9

Przewodnicząca Rady Gminy Zyta Rytelewska dokonała zamknięcia Sesji Rady Gminy Dębica Kaszubska. Obrady zakończono o godz. 13³⁰.

Protokołowała:

Teresa Kozdroń-Kołacka

Przewodnicząca

Rady Gminy

/-/ Zyta Rytelewska